
zÁpIs z KoNFERENcE srvenočesrÉ oBLAsTl ór rorunruÉ

24.0L.2023 v Jílovém u Děčína

Z celkového počtu 137 subjektů (137 deIegátů) byli přítomni delegáti z 54

subjektů, což je 39,42% z ce!kového počtu.

Konferenci zahájil předseda oblasti Pavel Studnička v t7,35 hodin, a pověřil

vedením volební konference Jana Chýleho.

Jednohlasně byl po úpravě schválen návrh programu Konference, dále byla

zvolena mandátová a volební komise ve složeníAntonín Terber, MvDr. věra
Hánová a Lucie Seifertová. Pro se vyjádřilo 52 delegátů, proti nebyl žádnÝ

delegát, 2 delegáti se hlasovánízdrželi. Zvolena byla také návrhová komise ve

složeníJaroslava Vávrová, Tereza Vávrová a Olga Šebková, Pro hlasovalo 54

delegátů, žádný delegát nebyl proti a žádný se nezdržel.

Předseda oblasti a členové OV přednesli zprávu o činnosti a hospodařeníoblasti
za uplynulé období.

Dle následujícízprávy mandátové a volebníkomise bylo ze 137 subjektů
přítomno 54 delegátů s 54 hlasy, tedy 39,42%,

Ondřej Pospíšil a Mgr. Petra Svobodová byli představenijako kandidáti na

předsedu OV, každý z nich se přítomným krátce představil. Následovaly dotazy

delegátů na kandidáty na předsedu OV.

V 1_. kole volby na předsedu OV získal Ondřej Pospíšil 27 hlasů a Mgr. Petra

Svobodová 23 hlasů. 4 hlasovací lístky byly neplatné.
Do druhého kola volby předsedy OV přibyl na návrh Kamila Smrčky Petr

Koželuh, který kandidaturu přijal, Ve 2. kole volby předsedy OV získal Ondřej

Pospíšil 23 hlasů, Mgr. Petra Svobodová 1_6 hlasů a Petr Koželuh 14 hlasů. Jeden

hlasovací lístek byl neplatný.

Ve 3, kole volby na předsedu OV získal Ondřej Pospíšil 29 hlasů a tím byl zvolen
předsedou OV severočeské oblasti, Mgr. Petra Svobodová získala ve třetím kole

24 hlasů, jeden hlas byl neplatný.

Po ukončenívolby předsedy opustil ve 20.00 schůzi 1 delegát za ME0228 - JK
Quatrefoil,z,s., konference pokračovala s počtem 53 delegátů.
Novým předsedou byli navrženi a představeni kandidáti do OV Zuzana

Janatová, Klára Pospíšilová, Petr Koželuh a Martin Vávra,



V 1. kole volbY ČlenŮ OV byli zvoleni luzanaJanatová počtem 39 hlasů, Klára
PosPÍŠilová PoČtem 45 hlasŮ, Petr Koželuh počtem 48 hlasů a Martin Vávra
počtem 47 hlasů.

Mandátová a volební komise seznámila přítomné s výsledky voleb a novým
složením ov.
Na návrh nově zvoleného předsedy OV byli na delegáty na celostátní konferenci
navrženi členové oV, dále byli navrženi A. Terber, Mgr. P. Svobodová a
D. Ledlová. Jako delegáti na celostátní konferenci čJF byli zvoleni J. Chýle
počtem 51 hlasů, P. Koželuh počtem 5]. hlasů, A. Terber počtem 47 hlasů,
O. PosPÍŠil PoČtem 47 hlasŮ, Z. Janatová počtem 42 hlasů a M. Vávra počtem 41
hlasů. Jako náhradníci bylí zvoleni Mgr. P. Svobodová počtem 34 hlasů,
K. Pospíšilová počtem 33 hlasů a D. Ledlová počtem 33 hlasů.
Během diskuze Padlo několik dotazů, mimo jiné také směrem k prezidentovi
ÓP nadku RouČovi na téma výŠe a způsobu schvalování poplatků na rok 2023 a
moŽnostijejich revokace. Do diskuze svým dotazem či komentářem přispěli
P, Sixta, R. Rouč, M. Zapletal, J. Chýle, l. Staňková, p. šarochová, p. Studnička,
J. Švehlová.

Bylo schváleno usnesení a ukončena konference.

ov Severočeské oblasti ÓF
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